
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 527
På baggrund af en række tilfælde, hvor landbrugsejendomme under 5,5 hek-
tar er blevet vurderet forskelligt i forhold til, om ejendommene skal beskattes
som landbrugsejendom eller som parcelhusejendom, bedes ministeren rede-
gøre for, om denne udfordring kan løses ved, at SKAT får pligt til at foretage
en individuel vurdering af den enkelte ejendom og dermed ophæve den nu-
værende formodningsregel, hvorefter alle bedrifter på under 5,5 ha som ud-
gangspunkt vurderes og beskattes som parcelhus. I den forbindelse bedes
ministeren redegøre for, om ministeren vil ændre praksis og styrke retssikker-
heden på dette område.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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